
<b>Ioan Becali se "retrage"</b>
Impresarul Ioan Becali a declarat, duminica seara, la emisiunea "Procesul Etapei", ca a decis sa se retraga
de pe scena fotbalului romanesc si ca isi va conduce afacerile "din umbra". "Am decis sa ma retrag de pe
prima scena. Raman actionar la firma mea cu 34 la suta, Gheorghe Popescu are 33 la suta, iar fratele
meu, Victor, 33 la suta. Vreau sa dispar de pe aceasta scena si probabil ca exemplul meu va fi urmat si de
alti conducatori sau oameni de fotbal. M-am vazut de prea multe ori la televizor si am decis ca a venit
momentul sa ma retrag din aceste show-uri televizate si sa-i las pe Popescu si fratele meu, care sunt mult
mai tineri, sa apara la fel de mult ca mine sau poate chiar mai mult", a spus Becali. "Exista cluburi din
provincie care au nevoie de bani. Eu voi cumpara procente din drepturile federative ale unui jucator", asa
cum s-a intamplat cu Ianis Zicu si cum va fi cu alti tineri in care vom crede si despre care speram ca vor
ajunge mari jucatori", a declarat Becali. 
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